

“sections 17(5) and (6), has been”.

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters, moved motion numbered 6,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 4.

Mr. Clarke (Vancouver Quadra), seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), moved motion numbered 7,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 4.

And the question being put on the motions, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters, moved motion numbered 10,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out lines 2 to 5 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured person where the national rate of unemployment which applies to his occupation, as defined by Statistics Canada, is greater than four per cent.”

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters, moved motion numbered 8,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out line 2 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured”.

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters, moved motion numbered 9,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out lines 2 to 5 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured person where the regional rate of unemployment that applies to him is greater than four per cent.”

And the question being put on the motions, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

By unanimous consent, Mr. Cullen, seconded by Mr. Jamieson, moved motion numbered 11,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by adding immediately after line 5 at page 4 the following new Clause:

“4.1 Paragraph 18(2)(a) of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

“(a) incapable of work by reason of any prescribed illness, injury, quarantine or pregnancy.”

«réserve des paragraphes 17 (5) et (6), a».

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters, propose la motion numéro 6,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 4.

M. Clarke (Vancouver Quadra), appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), propose la motion numéro 7,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 4.

Ces motions sont mises aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters, propose la motion numéro 10,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant les lignes 4 à 7, page 3, et en les remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas à un assuré si le taux régional de chômage qui est applicable à son emploi, selon la définition qu'en donne Statistique Canada, est supérieur à quatre pour cent».

M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters, propose la motion numéro 8,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant la ligne 4, page 3, et en la remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas».

M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters, propose la motion numéro 9,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant les lignes 2 à 7, page 3, et en les remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas à un assuré si le taux régional de chômage qui lui est applicable est supérieur à quatre pour cent».

Ces motions sont mises aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

Du consentement unanime, M. Cullen, appuyé par M. Jamieson, propose la motion numéro 11,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en insérant immédiatement après la ligne 4, page 4, ce qui suit:

«4.1 L'alinéa 18(2)a) de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

«a) était incapable de travailler par suite d'une maladie, blessure, mise en quarantaine ou grossesse prévue par les règlements.»